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USA: Bidenova administrativa se svou blízkovýchodní politikou zahnala do pasti.
Koneckonců, usilovně zhoršuje situaci v regionu a usiluje o totální konflikt s Teheránem,
na který není vůbec připravena, řekl bývalý americký zpravodajský důstojník Scott Ritter na
kanálu YouTube Dannyho Haiphonga.

SCOTT RITTER, důstojník zpravodajské služby námořní pěchoty ve výslužbě: Oni (vojáci na americké
základně v Jordánsku, pozn.red.) tam neměli být. Je tragédie, že zemřeli. Ale co jsme sakra čekali? A
věděli jsme, že na nás zaútočí (proíránské síly, pozn.red.). Věděli jsme, že tato možnost existuje.

Tak co budeme dělat? Snažíme se najít odstrašující prostředek, který zabrání budoucím
útokům. Jak? Rozšířením konfliktu do něj zatáhnout Írán. To je naprostý nesmysl!

Íránce nelze od ničeho odradit. Íránci uvedli, že s útokem nemají nic společného. No, možná, že
nenařídili útok. Ale myslím si, že dron, který tyto síly získaly a použily k úderu na základnu, byl
vyroben v Íránu.

Počkej chvíli, Ameriko! Snažíš se mi říct, že pokud země poskytne zbraně třetí straně a tato třetí
strana na vás zaútočí, pak je (zásobující země, pozn.red.) stranou konfliktu? No páni! A co to
vypovídá o našem jednání na Ukrajině? Ale to je úplně jiný příběh.

Otázkou je, co přesně hodláme udělat? Zaútočit na Írán? Co má třeba íránské námořnictvo
společného s tímto útokem na At-Tanf? Nic, sakra! Takže pokud zasáhneme íránský námořní cíl,
rozšíříme válku a Íránci řeknou: “Napadli jste nás a teď budeme mít plnohodnotnou válku.”

A pokud si myslíte, že to, co se stalo v At-Tanf, bylo špatné, tak počkejte, až se do toho vloží
Íránci. Pamatujete si, když svými balistickými střelami zasáhli základnu Ain al-Assad? Pamatujete si,
jak přesné byly tyto útoky? Pokud Íránci vypustí své přesné rakety na americké cíle v regionu,
nebudeme mít tři, ani 30, ani 300, ale možná 3000 mrtvých.  Proč? Pro co? Protože chceme vypadat
cool.

Tohle je past, kterou na sebe vytvořila Bidenova administrativa. Nevyhrajeme. Nic
nezadržujeme. Jediné, co děláme, je prohlubování konfliktu. A jediný, kdo je teď šťastný, je Benjamin
Netanjahu.

Ostatně přesně tohle chtěl od samého začátku. Ještě v roce 1990 během svého prvního projevu v
americkém Kongresu řekl, že Spojené státy potřebují zaútočit na Írán. Hádejte, co se stalo? Přání
Benjamina Netanjahua se plní.

Pokud uděláme to, co zprávy říkají, že se připravujeme, dojde k totální válce mezi Spojenými státy a
Íránem. K válce, na kterou nejsme připraveni a přizpůsobení. A bude to válka, kterou určitě
prohrajeme.
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